
苏黎世财产保险（中国）有限公司公众和产品责任保险（以索赔提出为基础）附加附加被保险人条
款（公众责任部分） 

通过修订被保险人的定义，将保单明细表中所列的人员或机构作为附加被保险人，但仅限  

a) 在被保险人的持续经营过程中；或  

b) 与被保险人拥有或承租的场地有关，全部或部分由被保险人或其代表的作为或不作为而导致的
“人身伤害”或“财产损失”的赔偿责任。 

本条款另外还受本保险单中的条款、条件和除外责任的制约。 

 

 

Additional Insured Clause (PL Section) 

 

Who Is An Insured is amended to include as an additional insured the person(s) or organization(s) shown in the 

Schedule, but only with respect to liability for "Bodily Injury" or "Property Damage" caused, in whole or in part, 

by the acts or omissions or the acts or omissions of those acting on behalf of the Insured: 

a) In the performance of Insured’s ongoing operations; or 

b) In connection with Insured’s premises owned by or rented to the Insured. 

This Clause is subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this policy. 

 

 

 

 

 


